

خدمة حظر التداول

Dealing Restriction Service





Description

Dealing Restriction

اسم الخدمة

خدمة حظر التداول



Description

EDAA systems will prohibit informed individuals from insider trading during the ban period.

وصف الخدمة

تقوم أنظمة إيداع بمنع الشخص المطلع من تداول اسهم الشركة أثناء فترة الحظر



Clarifications

- Company source shall abide by the current laws and disclose financial reports quarterly.
- The capital market authority will announce probation periods for every company according to the financial closing periods.
- The rules and regulations prohibit informed individuals at the source who have access to financial reports from trading company stocks during announced prohibited period till the date of issuance.
- Any individual engaging in insider trading during the ban period, will result in reputation damage which can negatively affect the board of directors, the executive directors and the listed company they represent.
- This service positively reinforces the commitment and censorship policies of the company.

توضيحات

- يلتزم المصدر بموجب التشريعات الحالية بالإفصاح عن تقاريره المالية بشكل ربع سنوي
- تعلن هيئة السوق المالية فترات الحظر لكل شركة بحسب نهاية الفترات المالية لكل شركة
- تمنع اللوائح والأنظمة الشخص المطلع لدى المصدر على التقارير المالية من تداول سهم الشركة بحسب فترات الحظر المنشورة إلى تاريخ نشر التقارير
- قد يترتب على تداول الشخص المطلع لسهم الشركة أثناء فترة الحظر، عقوبات وأضرار للسمعة التي يمكن أن تؤثر سلباً على أعضاء مجلس الإدارة والمدراء التنفيذيين وكذلك الشركة المدرجة التي يمثلونها
- تنعكس الخدمة بشكل إيجابي على تعزيز سياسات الالتزام والرقابة الخاصة بالشركة المدرجة



For more information and request service, please contact Corporate Service team on email cs@edaa.com.sa

لمزيد من المعلومات وطلب الخدمة يمكنكم التواصل مع فريق خدمات الشركات عبر البريد الإلكتروني cs@edaa.com.sa